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ACTA DEL CONSELL TERRITORIAL DISTRICTE PONENT 
 
Identificació de la sessió 
 

Núm.: 1/2024 

Caràcter: ordinària 

Data: 14 de març de 2024 

Horari: de 18.11 a 20.11 h 

Lloc: Sala Gran de la Regidoria d’Infraestructures i Accessibilitat (Camí dels Reis, 400, 1r 

pis)            

 

Assistents 
 
Belén Soto Mateu, presidenta 

Antonio García García i Rosa Gómez, representants de l’Associació de Veïns Nova Son 

Roca, surten de la sessió a les 19.16 h 

Salvador Maimó Barceló, representant de l’Associació de Veïns Es Fortí 

Marisa Bonache Vico i Antonio Picazo Picazo, representants de l’Associació de Veïns de 

Son Rapinya 

Francisco Roldán Esteban, representant de l’Associació de Veïns Son Flor-Son Moix 

Francisco Bonnín Sánchez i Miquel Bestard Porcel, representants de l’Associació de Veïns 

Son Dameto-Son Pizá 

Jerónima Palmer Victory i Miquel Roca Castelló, representants de l’Associació de Veïns 

Son Llull-Son Serra -Sa Vileta 

Francesca Campana, representant de l’Associació de Veïns de Camp d’en Serralta 

Patricia Guasp i Juan Carlos de Juan Serra, representants de l’Associació de Veïns de Son 

Anglada, surten a les 19.58 h 

Awi Hahne i Esteban Camps Martí , representant de l’Associació de Veïns de Sant Agustí- 

Cala Major 

Francisco Short Soto, Carlos González González i Luis Borino, representants de 

l’Associació de Veïns Gent Gran de Sant Agustí 

Javier Dato Lladó i Joana M. Solivellas Canals representants de l’Associació de Veïns de 

La Bonanova- Portopí 

Josefa Vaca Martín de Bejarano, M. Jesús Rueda García i María Villena Esteve, 

representants de l’Associació de Veïns de la Nova Son Cotoner 

Teresa Alonso García, representant de l’Associació de Veïns d’El Terreno 

 

Altres assistents 
 
Francisco Javier Aguiló Serra, coordinador del Districte Ponent 

Juan Josep Lemm Icks, coordinador general d’Infraestructures i Accessibilitat 

Antonio Román Medina, director general de Mobilitat 

Juan José Elias Pérez, gerent de l’EMT 

Emilio Espigares Espigares, secretari de la Regidoria del Districte Ponent 

Catalina M. Torrens Florit, secretària del Consell Territorial 

 

Excusen l’assistència 
 
Representants de l’Associació Factoria de Somnis 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior, 14 de desembre de 2023 

 2. Aprovació de la Memòria del Districte Ponent 2023  

3. Anàlisi de la situació del Districte Ponent des del darrer Consell Territorial, actuacions i 

millores realitzades, pendents,... 

 4. Peticions de l’Associació Factoria de Somnis de l’anterior CTDP  

5. Presentació del Director General de Mobilitat, el Sr. Antonio Román, i el gerent de 

l’EMT, el Sr. Juan José Elías; per tractar les qüestions de Mobilitat al Districte Ponent que 

ens hagueu presentat aquesta setmana (data límit per presentar aquestes qüestions, 3 de 

març). 

 6. Precs i preguntes  

 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior, de 14 de desembre de 2024 
 
S’aprova l’acta de la sessió anterior, de 14 de desembre de 2024 per unanimitat dels 

assistents.  

 

2. Aprovació de la Memòria del Districte Ponent 2023  
 
D’acord amb l’article 14.12 del Reglament orgànic dels districtes de Palma i l’article 9 del 

 Reglament d’organització i funcionament dels consells territorials dels districtes, es sotmet 

a la consideració dels membres assistents a aquest Consell Territorial la Memòria 

Participativa del Districte Ponent corresponent a l’any 2023.  

 

S’aprova per unanimitat  

 
3. Anàlisi de la situació del Districte Ponent des del darrer Consell Territorial, 
actuacions i millores realitzades, pendents,... 
 
El coordinador general d’Infraestructures i Accessibilitat Sr. Lemm informa de les 

diferents actuacions que s’han fet i les previstes a diverses barriades del districte. 

 

- A Son Dameto d’Alt està previst reparar la font.  

 

- A Cala Major, el Casal de Barri està completament acabat, també s’està mirant un espai 

per a una pista de petanca i, es mirarà de poder instal·lar elements de gimnàstica per a 

beneficiar la salut. 

 

La Sra. Awi comenta que si no es pot posar la pista de petanca podria anar bé el parc de 

Son Toells. 

 

A aquest parc també es posaran més bancs i papereres. 

 

El Sr. Short dóna les gràcies pel que s’ha fet i els assistents comenten la sembra d’arbres 

feta a Gènova. 

 

DISTRICTE PONENT

Expedient 1054836ANIF: P0704000I

Acta Consell Territorial Districte Ponent de 14 de març de 2024 - SEFYCU 3558452

La comprovació de l'autenticitat d'aquest document i resta de la informació està disponible a https://palma.sedipualba.es/

Codi Segur de Verificació: FACA A4NE ZR2X 7E7P Y4XYAJUNTAMENT  DE PALMA

SIGNAT PER

CA
TA

LI
NA

 T
OR

RE
NS

 F
LO

RI
T

CA
P 

DE
 S

EC
CI

Ó 
SE

CR
ET

AR
IA

 G
EN

ER
AL

 D
EL

 P
LE

24
/7

/2
02

4

SIGNAT PER

BE
LE

N 
SO

TO
 M

AT
EU

RE
GI

DO
RA

 À
RE

A 
D'

IN
FR

AE
ST

RU
CT

UR
ES

,  
AC

CE
SS

IB
IL

IT
AT

 I 
PO

LÍ
GO

NS
 IN

DU
ST

RI
AL

S
25

/7
/2

02
4

Pàg. 2 de 5

https://palma.sedipualba.es/firma/infocsv.aspx?csv=FACAA4NEZR2X7E7PY4XY
https://palma.sedipualba.es/firma/infofirmante.aspx?idFirmante=12861241&csv=FACAA4NEZR2X7E7PY4XY
https://palma.sedipualba.es/firma/infofirmante.aspx?idFirmante=12873294&csv=FACAA4NEZR2X7E7PY4XY


 

3  

 
 

-Als costats de Sa Riera està previst fer una neteja. 

 

-A La Vileta, a la plaça Tarent s’aixecarà tot el paviment, els bancs de pedra es col·locaran 

al bàsquet, es faran més aparcaments per a la zona. En un futur tot el camí de La Vileta es 

faran les voravies més amples. 

 

La presidenta comenta que ha començat fent visites per les barriades de Palma, com a Sant 

Jordi, Son Roca, Es Pil·larí, ... 

 

-A Son Cotoner s’han fet actuacions en tema de llums, s’han instal·lat llums led i s’ha 

arreglat el paviment. 

 

Es comenta que el triangle que hi ha entre el carrer Noruega i el carrer Mónaco hi falten 

llums. 

 

-El projecte al parc de Sa Quarentena està acabat, és una actuació que s’ha fet amb 

recursos propis. 

 

En aquests moments les actuacions s’estan realitzant a la barriada de La Vileta i després es 

començarà a la barriada de El Terreno.  

 
4. Peticions de l’Associació Factoria de Somnis de l’anterior CTDP  
 
Es retira de l’ordre del dia. 

 
5. Presentació del Director General de Mobilitat, el Sr. Antonio Román, i el gerent de 
l’EMT, el Sr. Juan José Elías; per tractar les qüestions de Mobilitat al Districte 
Ponent que ens hagueu presentat aquesta setmana (data límit per presentar aquestes 
qüestions, 3 de març) 
 
La presidenta presenta el director general de Mobilitat, Sr. Antonio Román, i el gerent de 

l’EMT, Sr. Juan José Elías. 

 

El Sr. Román comenta que s’intenta donar solucions als embussos dels carrers de Palma. 

 

El Sr. Bestard, representant de l’Associació de Veïns Son Dameto-Son Pizá demana per les 

marquesines, ells varen fer una petició i no saben res. Troba que s’ha de contestar i fer un 

seguiment. Per això, voldria que quan es tengui que fer un canvi, es faci prèviament una 

reunió amb les associacions perquè se senten oblidats, volen participar, no s’ha de perdre la 

participació ja que són una ajuda. Per exemple, en el carrer Son Calvet es va canviar la 

direcció sense avisar.   

 
El Sr. Román contesta que hi ha un pla de marquesines nou, s’aniran canviant les 

marquesines a tota la ciutat. 

 

El Sr. González representant de l’Associació de Veïns Gent Gran de Sant Agustí demana 

recuperar la línia 20 de l’EMT perquè no volen un servei de bus a la demanda, volen la 

reubicació de les línies 46 i 47 de l’EMT i, també demana més accessibilitat per a les zones 

de vianants. 
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El gerent de l’EMT Sr. Elías comenta de la situació difícil que s’han trobat a l’EMT, per 

exemple, vehicles nous amb incidències, la reducció de personal per temes de conciliació 

familiar, les baixes laborals que suposa una mancança de conductors, les cotxeres sense 

espai,... 

 

La Sra. Awi i el Sr. Camps, representant de l’Associació de Veïns de Sant Agustí- Cala 

Major demanen l’ampliació de les marquesines i que instal·lin davant l’edifici Pullman. 

 

El gerent comenta que les noves marquesines que s’estan fabricant tenen un nou disseny, 

s’ha tengut en compte l’accessibilitat i s’adapta al número d’usuaris de la parada. 

 

La Sra. Bonache demana l’ampliació d’horaris de les línies 8 i 6 de l’EMT i es queixa que 

els autobusos de la línia 36 a vegades no s’aturen a la parada del carrer Cap Enderrocat 

perquè coincideix amb autobusos d’altres línies al mateix temps. 

 

També demana en quin de temps calculen podrà haver una solució a aquests problemes. 

 

El gerent contesta que el pressupost per a l’any 2025 millorarà i aquesta millora es notarà 

als serveis de l’EMT. S’ha de tenir en compte l’augment d’un quaranta per cent més 

d’usuaris. 

 

La Sra. Bonache comenta que el camí de La Vileta es modificarà però hi ha un tram, com 

per exemple, el carrer de Costa de Zaragoza que és difícil. 

 

El director de Mobilitat manifesta que s’ha de facilitar el vianant, hi ha d’haver uns metres 

al carrer, s’ha de tenir en compte els vehicles i les bicicletes, com també la reducció de la 

velocitat dels vehicles. 

 

El Sr. Picazo comenta el col·lapse de vehicles que hi ha a les sortides dels col·legis a Son 

Rapinya. 

 

El Sr. Dato i la Sra. Solivellas, representants de l’Associació de Veïns de la Bonanova-

Portopí donen l’enhorabona del que s’ha fet a la zona. Però es queixa de la gran afluència 

de vehicles que hi ha a la sortida del col·legi Queen’s College. Deixen els vehicles mal 

estacionats, un incivisme. Ells ha de passar obligatòriament per aquest carrer, hi ha molta 

congestió. S’ha assabentat que hi ha una proposta per fer un pàrquing al costat del col·legi 

i el director de Mobilitat pren nota, li donarà el número de telèfon per poder donar-li una 

solució momentània. 

 

La presidenta comenta que les associacions afectades es mirin els projectes i quan el 

problema el crea un privat, el transmetin i saber les repercussions que pot donar. 

 

La Sra. Campana de l’Associació de Veïns de Camp d’en Serralta proposa fer un pla pilot 

de mesures per reduir els cotxes. S’ha reduït la velocitat dels vehicles a la plaça. Demana 

pel seu barri un bus a demanda. Agraeix el canvi de semàfors. 
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El director de Mobilitat considera que s’ha de fomentar el transport públic per a la reducció 

de cotxes. Es pot estudiar el bus a demanda. El Bicipalma ha tengut molt bona acollida a 

aquesta barriada. 

 

El Sr. De Juan Serra, representant de l’Associació de Veïns de Son Anglada es queixa de 

que en el carrer de Tarragona estan fent una obra, el promotor ha tapat els drenatges 

d’aigua i cada vegada que plou l’aigua queden bassiots i suposa un perill. Se li contesta 

que es consultarà amb el Servei de Vialitat. 

 

El Sr. Roldán de l’Associació de Veïns de Son Flor troba que per restar embossos a la 

ciutat una opció seria la circulació de cotxes en matrícula par un dia i els imparells un altre 

dia. 

 

El director de Mobilitat li contesta que no és senzill solucionar aquest problema. 

 

El Sr. Maimó de l’Associació de Veïns d’es Fortí es queixa del mal ús que es fa de la 

bicicleta. Les bicicletes haurien de dur a darrera una placa identificativa.  

 

El director de Mobilitat li contesta que per sort s’està fent un bon ús del servei de 

Bicipalma i cada bicicleta està registrada. 

 

La Sra. Martín de Bejarano, representant de l’Associació de Veïns de la Nova Son Cotoner 

demana en quin procés es troba la Sínia d’en Gil. 

 

El Sr. Lemm, coordinador general d’Infraestructures i Accessibilitat, s’està buidant de 

restes d’amiant per poder actuar. La fonamentació era un problema. Hi ha un canvi en el 

passeig Padre Manolo. Creuen que el projecte està igual. 

També demana pel clavegueram del carrer Montserrat Mascaró i carrer Arco de Sant 

Martín. 

 

El Sr. Lemm li contesta que en principi és d’EMAYA però en pren nota. 

 

La Sra. Martín de Bejarano demana la instal·lació d’aparells de gimnàstica per a persones 

majors a Son Cotoner i a la pista de futbol volen gespa artificial.  

 

Estan preocupats pel tema de la seguretat, especialment dels incidents de les bandes 

llatines, un tema que s’hauria de tractar a la Mesa de Convivència. Se’ls informa que el 

proper dia 17 d’abril està convocada la Mesa de Convivència a Son Ximelis. 

 

6. Precs i preguntes  
 
 S’ha tractat en el punt anterior.  

 
La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

La secretària      Vist i plau 

                La presidenta 

 

Catalina M. Torrens Florit    Belén Soto Mateu 
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